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Steenbergen, 9 mei 2023

onderwerp Artikel 40-vragen jaarmarkt

Geachte mevrouw Feskens, de heer Maas en de heer Van Thillo,

Naar aanleiding van de berichtgeving over de beëindiging van de samenwerking 
van Dynamic Promotions met het Steenbergse Jaarmarktcomité heeft u artikel 40 
vragen gesteld aan ons college. In deze brief leest u onze reactie.

Uw vragen hebben wij hieronder herhaald. Achter iedere vraag vindt u meteen 
ons antwoord daarop.

Vraag 1: Is het juist dat de organisatie van de Steenbergse jaarmarkt 
aanvullende extra eisen en regels heeft opgelegd gekregen? Zo ja, wat zijn deze 
ten opzichte van 2022? Wie heeft de nadere aanvullende eisen geadviseerd?
Er is geen sprake van regelverzwaring. In de situatie van de jaarmarkt is in november 
2022, samen met de Stichting Jaarmarkt Organisatie Steenbergen (SJOS), inclusief 
Dynamic Promotions, en de gemeente, een risicoanalyse uitgevoerd. Hieruit volgden 
de risico's en in overleg werden de noodzakelijke beheersmaatregelen in kaart 
gebracht. De risico's zijn afhankelijk van vele factoren, zoals het aantal bezoekers. 
Dynamic Promotions verwacht voor de 50e editie zo'n 15.000 bezoekers verspreid over 
het hele weekend. Dat vraagt de nodige afstemming en inzet om de veiligheid van de 
bezoekers te waarborgen. We waren op het punt dat er al overeenstemming met de 
organisatie was over veel van de beheersmaatregelen. Denk aan de inzet van 
EHBO'ers en verkeersregelaars. Wij waren nog met de organisatie in overleg over de 
inzet van beveiligers. In de vergunning van de voorgaande edities van de jaarmarkt, 
was de inzet van beveiligers overigens ook opgenomen. Bij het vooroverleg voor de 
50e editie is door de SJOS aangegeven dat de inzet van beveiligers geen reden zou zijn 
om de 50e editie niet door te laten gaan.

Postadres: Postbus 6, 4650 AA Steenbergen 
Bezoekadres: Buiten de Veste 1,4652 GA Steenbergen BrabantseWal Steenbergen, de waterrijke gemeente op de Brabantse Wal.

Vragen aan de gemeente? Bel ons via 140167, stuur een e-mail via info@gemeente-steenbergen.nl of kijk op www.gemeente-steenbergen.nl



2315856

Vraag 2: Heeft er een evaluatie van de jaarmarkt 2022 plaatsgevonden? Zo ja, 
graag ontvangen wij hier het verslag van samen met de conclusies, 
verbeterpunten en/of aanvullingen. Zo nee, waarom niet?
Op 31 oktober 2022 is de 49e editie geëvalueerd. Aanvullend op de evaluatie heeft er 
op 21 november 2022 een vooroverleg plaatsgevonden met de SJOS. Tijdens dit 
vooroverleg is ook de eerder genoemde risicoanalyse uitgevoerd. Het doel van het 
vooroverleg was om in een vroegtijdig stadium duidelijkheid te verschaffen over de 
verwachtingen rondom het evenement, de vergunningaanvraag, de inzet van 
beveiligers, verkeersregelaars en eventuele EHBO'ers. Bijgevoegd treft u het 
geanonimiseerd verslag aan van de evaluatie. Voor de volledigheid is ook het verslag 
toegevoegd van het vooroverleg van 21 november 2022.

Vraag 3: Op welke wijze is het overleg en communicatie met de commerciële 
organisatie verlopen vanaf de editie 2022 tot en met heden. Graag een overzicht.
De vastlegging van afspraken met Dynamic Promotion is primair via de mail verlopen. 
Ook de verslaglegging van de evaluatie alsook het vooroverleg, welke fysiek heeft 
plaatsgevonden, is via de mail toegestuurd. Tevens is er telefonisch contact geweest 
over de voortgang van de toetsing en indiening van stukken.

Vraag 4: Kan en wilt het college alles in het werk te zetten om doorgang van de 
Steenbergse jaarmarkt te waarborgen? Kan dit op enige wijze en welke?
De gemeente hoopt van harte dat er in september 2023 wederom een geslaagde 
jaarmarkt zal plaatsvinden. De SJOS is momenteel op zoek naar mogelijkheden en is in 
gesprek met andere partijen om de 50e editie toch door te kunnen laten gaan.

Wij gaan de SJOS uiteraard ondersteunen waar mogelijk. Daar is de SJOS van op de 
hoogte. Zodra er meer duidelijk is, gaan we direct met de SJOS aan tafel om te 
bespreken of er wijzigingen zijn en wat nodig is voor de nieuwe aanvraag voor een 
vergunning. Binnen de geldende wet- en regelgeving. Zodra er een nieuwe partij is 
gevonden door de SJOS wordt u als raad daarover geïnformeerd.

Vraag 5: Hoe is de verstandhouding met het Steenbergse jaarmarktcomité?
Heeft het college hier al mee gesproken? Zo nee, kan dit op zeer korte termijn 
om te bekijken naar een oplossing?
Er is meermaals telefonisch overleg gevoerd met de SJOS. De SJOS is in gesprek met 
diverse partijen om de 50e editie doorgang te laten vinden. De gemeente denkt hierin 
graag mee om er een mooie, veilige en succesvolle 50e editie van te maken.
De SJOS waardeert het dat contact is opgenomen en dat hulp is aangeboden. Zij 
nemen direct contact met ons op als er ontwikkelingen zijn.

Vraag 6: Klopt het dat in de gemeente Steenbergen de eisen strenger zijn dan in 
andere (buurt)gemeenten m.b.t. het organiseren van de jaarmarkt. Te denken 
valt dan bijvoorbeeld aan het inhuren van beveiligers. Graag uitleg hierover.
Uit navraag bij de gemeenten in het district de Markiezaten blijkt dat de eisen in de 
gemeente Steenbergen, in de basis, niet strenger zijn dan in onze buurtgemeenten. Dit 
betekent onder andere dat de beleidsuitgangspunten voor het overgrote deel gelijk 
zijn. Ook in de regio wordt gestreefd naar harmonisering van de regelgeving, waarbij 
elke gemeente de mogelijkheid heeft voor een lokale invulling. Tevens ontvangen 
andere gemeenten ook berichten van organisatoren dat de kosten rondom 
evenementen en dan met name voor de inzet van beveiligers, steeds lastiger wordt
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om te dragen. Vooral vanuit de verenigingen en stichtingen komt dit signaal en minder 
vanuit de commerciële partijen.

Vraag 7: Is er voor de vergunningaanvraag voor de Steenbergse Jaarmarkt 
hetzelfde aanvullend geëist en regels benodigd als voor een (muziek)festival? 
Zoja, waarom, zo nee, ook uitleg.
Deze vraag is niet met een simpele ja of nee te beantwoorden. De inzet van 
verkeersregelaars, EHBO'ers en beveiligers wordt mede bepaald aan de hand van het 
aantal bezoekers, de achtergrond van het evenement, de verkeersaantrekkende 
werking, of er wel/geen alcohol wordt geschonken, etc. Het doel van de inzet van 
dergelijke professionals tijdens een evenement, is dat zij bijdragen aan een veilig en 
ordelijk verloop van het evenement en dat zij ondersteunen ingeval van een calamiteit. 
Ook een (muziek)festival wordt op dezelfde wijze getoetst. Voor wat betreft de 
jaarmarkt gaat het om een evenement met regionale aantrekkingskracht waar naar 
verwachting 15.000 personen verspreid over het hele weekend komen. De inzet van 
enkele beveiligers is proportioneel. Er is ook contact geweest met gemeenten in het 
district de Markiezaten. Bij evenementen van vergelijkbare omvang en impact, in hun 
eigen gemeente, wordt vaak ook de inzet van beveiligers opgenomen. Opgemerkt 
wordt dat de definitieve toetsing van het aantal beveiligers voor de jaarmarkt in 
Steenbergen nog plaats had moeten vinden. De aanvraag om vergunning is 
ingetrokken voordat deze toetsing is afgerond.

Hoogachtend, Z
burgemeester en wethouders van Steenbergen, ļ 
cfe loco-secretaris, de burgemeester,
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